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Närvaro- och omröstningslista 

Namn 
Närvaro § 166 § 170 § 171 § 172 
Led. Tj.er

. 
Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

Allan Mattsson (KL)  1   1  1   1   1   
Per Bengtsson (KL)  1   1  1   1    1  
Inga-Britt Johansson (KL) 1   1  1   1   1   
Joakim Svedlund (KL)  1   1  1   1   1   
Pirjo Gustafsson (C) 1   1  1   1   1   
Lillemor Gunnarsson (C)  1   1  1   1   1   
Leif Hedlund (C)  1   1  1   1   1   
Anette Granegärd (C)  1   1  1   1   1   
Marit Andersson (SD)  1  1    1   1   1  
Åke Törnqvist (SD)  1  1    1   1   1  
Gunilla Myrzell (SD)  1 1    1   1   1  
Ylva Lundberg (SD)  1  1    1   1   1  
Göran Wennerström (SD)   1 1    1   1   1  
Ulf Bertilsson (SD) 1  1    1   1   1  
Madeleine Gray (KD)  1  1    1   1   1  
Daniel Kåks (V) 1   1  1   1   1   
Kerstin Starck (V) 1   1  1   1   1   
Göran Hoffman (S) 1  1   1   1   1   
Ulf Carlsson (S)  1 1   1   1   1   
David Aura (S)  1  1   1   1   1   
Anna Maria S. Carlsson (S)  1  1   1   1   1   
Henrik Selin (S)  1  1   1   1   1   
Stefan Norberg (S)  1  1   1   1   1   
Daniel Andersson (S)  1  1   1   1   1   
Fredrik Rooslien (S) 1  1   1   1   1   
Agneta A. Bäck (S)  1  1   1   1   1   
Kerstin Lundh (-)  1  1   1   1   1   
Lennart Mångs (M)  1  1   1   1   1   
Mikael Gråbo (M) 1  1   1   1   1   
Britt-Inger Remning (M) 1  1   1   1   1   
Tamara Zuljevic (M)  1  1   1   1   1   
Åsa Ljungqvist (M)  1  1   1   1   1   
Jonas Fafara (M) 1  1   1   1   1   
Torbjörn Dahlström (M)  1  1   1   1   1   
Jan Bergqvist (M) 1  1   1   1   1   
               
               
               

Summa omröstning:   25 10 0 28 7 0 28 7 0 27 8 0 
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§ 156  

Öppnade av kommunfullmäktiges sammanträde 
Mötet öppnas av ordförande. 
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§ 157  

Upprop av kommunfullmäktiges ledamöter och 
ersättare 
 
Ordförande förrättar upprop av kommunfullmäktiges ledamöter och 
ersättare. 
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§ 158  

Val av justerare 
 
Ordförande meddelar kommunfullmäktige om vilka som står på tur att 
justera kommunfullmäktiges protokoll. 
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§ 159  

Fastställande av dagordning 
Dagordningen presenteras enligt utskickad kungörelse med följande 
förändringar: 

Ärende 6 c Besvarande av interpellation om eventuella besparingar inom 
  bildningsnämndens verksamhetsområde, utgår 

Ärende 20 a Val av suppleant i styrelserna för AB Hedemorabostäder och 
  Hedemora Kommunfastigheter AB, utgår 

Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen fastställs enligt presenterat förslag. 
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§ 160 Dnr KS232-22   201 

Återrapport av uppdraget att utreda förutsättningar för 
fler 55+boenden i kommunen 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade den 17 oktober 2023 att bifalla en motion om 
fler seniorboenden i Hedemora kommun utanför Hedemora tätort samt ett 
tilläggsyrkande om att utredningen även skulle omfatta samtliga tätorter i 
kommunen. Återrapport av uppdraget skulle därefter att ske till 
kommunfullmäktige senast oktober 2024. 

AB Hedemorabostäder har den 13 september 2024 inkommit med en 
skriftlig återrapport i ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
Motion från Leif Stenberg (MP) den 18 september 2022 
Kommunfullmäktige den 18 oktober 2022 § 150 
Yttrande från AB Hedemorabostäder den 4 september 2023 
Kommunstyrelsens strategiutskott den 25 september 2023 § 70 
Kommunstyrelsen den 3 oktober 2023 § 116 
Kommunfullmäktige den 17 oktober 2023 § 228 
Återrapport från AB Hedemorabostäder den 13 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av återrapporten från AB 
Hedemorabostäder. 
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§ 161 Dnr KS219-24   318 

Besvarande av interpellation om uppdraget att revidera 
uppräkningsmodellen för bidrag till enskilda vägar 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Allan Mattsson (KL) ställd till miljö- och 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Torbjörn Dahlström (M) anmäldes 
som inkommen vid kommunfullmäktige den 18 juni 2024: 

”KF fattade beslut den 28/1 2020 att ge MoS i uppdrag att revidera 
uppräknings modellen gällande årligt bidrag till enskilda vägar i tätorter med 
detaljplan. Beslut skulle tas under 2023 för att börja gälla den 1/1 2024! Vad 
har hänt?” 

Kommunfullmäktige beslutade att interpellationen fick ställas och att 
interpellationen skulle besvaras vid ett senare tillfälle. Vid dagens 
sammanträde lämnar miljö- och samhällsbyggnadsnämndens ordförande ett 
skriftligt svar som läses upp och en interpellationsdebatt hålls.  

Beslutsunderlag 
Interpellation från Allan Mattsson (KL) den 9 juni 2024 
Kommunfullmäktige den 18 juni 2024 § 130 
Svar på interpellation från Torbjörn Dahlström (M) den 30 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av interpellationsdebatten vid dagens 
sammanträde. 
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§ 162 Dnr KS259-24   600 

Besvarande av interpellation om lokaler på 
Jonsboskolans område 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Allan Mattsson (KL) ställd till kommunstyrelsens 
ordförande Lennart Mångs (M) anmäldes som inkommen vid 
kommunfullmäktige den 3 september 2024: 

”I planerna för ombyggnad av Jonsbo, skall skolkök, skolmatsal, Fritis 
Fjärilen och förskolan Ekorren flyttas in i huvudbyggnaden. Enl. Info från 
Kommunfastigheter, är hyran enl. följande: 

Ekorren 269 215 kr/år exkl moms 
Jonsbo 3 865 023 kr/år exkl moms 

En del av hyran för Jonsbo inkluderar skolkök, skolmatsal och Fjärilen. 
Hyror gäller till 31/12 2041. Då uppkommer en del frågeställningar: 

1. Vad händer med lokalerna matsal, kök och Fjärilen? 

2. Hyr länge skall hyra erläggas för dessa fastigheter? 

3. Om administration omsorgen/Granen skall flyttas till Ekorren, 
kvarstår då hyran om 269 215 kr exkl moms per år? 

4. Är den hyran med i ON:s ram? 

5. Om matsal, kök, Fjärilen skall rivas, hur länge skall då hyran 
erläggas för dessa fastigheter?” 

Kommunfullmäktige beslutade att interpellationen fick ställas och att 
interpellationen skulle besvaras vid ett senare tillfälle. Vid dagens 
sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande ett skriftligt svar som 
läses upp och en interpellationsdebatt hålls.  

Beslutsunderlag 
Interpellation från Allan Mattsson (KL) den 12 juli 2024 
Kommunfullmäktige den 3 september 2024 § 147 
Svar på interpellation från Lennart Mångs (M) den 1 oktober2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av interpellationsdebatten vid dagens 
sammanträde. 
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§ 163 Dnr KS261-24   700 

Besvarande av interpellation om rekrytering av 
personal inom äldreomsorgen 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Allan Mattsson (KL) ställd till omsorgsnämndens 
ordförande Kajsa-Lena Fagerström (S) anmäldes som inkommen vid 
kommunfullmäktige den 3 september 2024: 

”Vem ska ta hand om mamma? Den frågan ställde DN efter en enkät om 
äldreomsorgen i landets kommuner tidigare i år. Svaren blev att det är svårt 
att rekrytera personal, svårt att få ta på utbildade undersköterskor! Samtidigt 
varnar välfärdsforskarna. År 2033 bedöms antalet äldre över 80 år att öka 
med 38 procent. Samtidigt som antalet personer 20 - 64 år kommer att 
minska. Allt färre yrkesverksamma kommer att behöva att försörja allt fler. 

En åldrande befolkning innebär fler multisjuka, vilket kommer att kräva rätt 
medicinsk kunskap och en högre vård-och omsorgskompetens. Hur skall 
kommuner kunna locka fler anställda med rätt kompetens? 
Äldreomsorgslyftet är en riktad satsning som syftar att höja kompetensen, 
men räcker den åtgärden? Boomen inom äldreomsorgen måste prioriteras. 
Belastningen på personalen kommer öka kraftigt de kommande åren, liksom 
behoven av fler platser på särskilda boenden. Är arbetskraftsinvandring en 
lösning? Tidö-Regeringen har ju inte gjort det lättare att rekrytera 
arbetskraftsinvandring med den nya politiken. Sedan införande av ett 
lönegolv på 80 96 av medianlönen (28 480 kr/månad) har det blivit svårare 
att rekrytera personal från utlandet och den planerade höjningen till 100 946, 
eller 35 600 kronor kommer att förvärra situationen. Dessa höjningar 
motiveras med att lönen skall svara mot en skälig levnadsstandard. I så fall 
kan konstateras att ordinarie personal inom omsorgen ligger nära eller under 
”skälig levnadsstandard”. 

Med det sagt, frågar jag ordföranden för Omsorgsnämnden: 

1. Hur ser nämnden på möjligheterna att rekrytera personal för att ta 
”Ta hand om mamma” år 2033? 

2. Vilka konkreta åtgärder planerar Omsorgsnämnden för att rekrytera 
personal med rätt kompetens? 

3. Hur många fler har nämnden planerat att anställa de kommande åren? 

 

 

Forts. § 163 
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Forts. § 163 

4. Om arbetskraftsinvandring är lösningen, finns resurser de kommande 
åren att höja lönerna till 35 600 kr/månad + löneökningar, som är 
skälig levnadsstandard enl Tidö-regeringen?” 

Kommunfullmäktige beslutade att interpellationen fick ställas och att 
interpellationen skulle besvaras vid ett senare tillfälle. Vid dagens 
sammanträde har omsorgsnämndens ordförande lämnat ett skriftligt svar. På 
uppdrag av omsorgsnämndens ordförande läses svaret upp av 
omsorgsnämndens 1:e vice ordförande Britt-Inger Remning (M) och en 
interpellationsdebatt hålls.  

Beslutsunderlag 
Interpellation från Allan Mattsson (KL) den 5 augusti 2024 
Kommunfullmäktige den 3 september 2024 § 149 
Svar på interpellation från Kajsa-Lena Fagerström (S) den 24 september 
2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av interpellationsdebatten vid dagens 
sammanträde. 
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§ 164 Dnr KS068-23   100 

Behandling av motion om minskat antal kommunalråd 
 
Sammanfattning 
Marit Andersson (SD) har i en motion lämnat förslag att ansvarig nämnd 
utreder: 

1. hur stor besparing det skulle innebära att ha ett kommunalråd i stället 
för två. 

2. behovet av att ha två kommunalråd i stället för ett. 

Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet och föreslår 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen vara 
besvarad med hänvisning till kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 3 
juli 2024. 
Vid kommunstyrelsens sammanträde den 17 september 2024 yrkade Lennart 
Mångs (M) att kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige att  

1. Motionens första att-sats anses vara besvarad med hänvisning till 
kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 3 juli 2024. 

2. Motionens andra att-sats avslås. 
Marit Andersson (SD) yrkade att kommunstyrelsen skulle föreslå 
kommunfullmäktige att bifalla motionen. Ordförande ställde yrkandena mot 
varandra och fann att Lennart Mångs (M) yrkande bifölls. Marit Andersson 
(SD) och Madeleine Gray (KD) reserverade sig mot beslutet. 

Beslutsunderlag 
Motion från Marit Andersson (SD) den 16 februari 2023 
Kommunfullmäktige den 21 februari 2023 § 39 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 3 juli 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 124 

 

 

 

 

 

 

Forts. § 164 
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Forts. § 164 

Yrkande  
Marit Andersson (SD) yrkar bifall till motionens andra att-sats, att utreda 
behovet av att ha två kommunalråd i stället för ett. 

Ordförande finner att yrkandet avslås. 

Britt-Inger Remning (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, att 
motionens första att-sats ska anses vara besvarad med hänvisning till 
kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 3 juli 2024 och att motionens 
andra att-sats ska avslås. Göran Hoffman (S) instämmer i yrkandet. 

Ordförande finner att yrkandet bifalles. 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionens första att-sats anses vara besvarad med hänvisning till 

kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 3 juli 2024. 

2. Motionens andra att-sats avslås. 

Reservation  
Marit Andersson (SD), Åke Törnqvist (SD), Gunilla Myrzell (SD), Ylva 
Lundberg (SD), Göran Wennerström (SD), Ulf Bertilsson (SD) och 
Madeleine Gray (KD) reserverar sig mot beslutet. 
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§ 165 Dnr KS285-23   450 

Behandling av motion om återvinning i Ingvallsbenning 
 
Sammanfattning 
Lillemor Gunnarsson (C) har i en motion föreslagit att Ingvallsbenning blir 
ett testområde för den nya förpackningsförordningen för kommunalt 
insamlingsansvar och fastighetsnära insamling. 
Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet och föreslår 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen vara 
besvarad med hänvisning till kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 3 
juli 2024. 
Vid kommunstyrelsens sammanträde den 17 september 2024 yrkade Lennart 
Mångs (M) att kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige att anse 
motionen vara besvarad med hänvisning till kommunstyrelseförvaltningens 
yttrande den 3 juli 2024 och Lillemor Gunnarsson (C) yrkade att 
kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige att bifalla motionen. 
Ordförande ställde yrkandena mot varandra och fann att Lennart Mångs (M) 
yrkande bifölls. Lillemor Gunnarsson (C) och Amin Kou Kou (C) 
reserverade sig mot beslutet. 

Beslutsunderlag 
Motion från Lillemor Gunnarsson (C) den 19 september 2023 
Kommunfullmäktige den 19 september 2023 § 206 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 3 juli 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 125 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen anses vara besvarad med hänvisning till 
kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 3 juli 2024. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
17(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 166 Dnr KS306-23   029 

Behandling av motion om att Hedemora kommun måste 
säga nej till anmälningsplikten 
 
Sammanfattning 
Daniel Kåks (V) och Kerstin Starck (V) har i en motion föreslagit att 
Hedemora kommun ska tillskriva regeringen att anmälningsplikt inte bör 
införas i kommunal verksamhet och att Hedemora kommun som arbetsgivare 
kommunicerar ut till alla nämnder och styrelser som skulle omfattas av 
anmälningsplikten att personalen där inte förväntas lyda under plikten att 
anmäla papperslösa vid ett eventuellt införande av en ny angiverilag. 

Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet och föreslår 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen vara 
besvarad med hänvisning till kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 2 
juli 2024. 
Vid kommunstyrelsens sammanträde den 17 september 2024 yrkade Britt-
Inger Remning (M) att kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige 
att avslå motionen och Marit Andersson (SD) instämde i yrkandet. Allan 
Mattsson (KL) yrkade att kommunstyrelsen skulle föreslå 
kommunfullmäktige att bifalla motionen. Ordförande ställde yrkandena mot 
varandra och fann att Britt-Inger Remnings (M) yrkande bifölls. Allan 
Mattsson (KL) reserverade sig mot beslutet. 

Beslutsunderlag 
Motion från Daniel Kåks (V) och Kerstin Starck (V) den 12 oktober 2023 
Kommunfullmäktige den 17 oktober 2023 § 237 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 2 juli 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 126 

Yrkande 
Daniel Kåks (V) yrkar bifall till motionens första att-sats, att Hedemora 
kommun tillskriver regeringen att anmälningsplikt inte bör införas i 
kommunal verksamhet. Allan Mattsson (KL), Inga-Britt Johansson (KL), 
Pirjo Gustafsson (C) och Lillemor Gunnarsson (C) instämmer i yrkandet. 
Ann-Marie S. Carlsson (S) yrkar bifall kommunstyrelsens förslag, att 
motionen i sin helhet ska avslås. 
Ordförande ställer yrkandena mot varandra och finner att motionen ska 
avslås. 
Forts. § 166 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
18(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Forts. § 166 
Omröstning begärs. 

Beslutsgång 
Ordförande presenterar ett förslag till beslutsgång som godkänns. Den som 
vill avslå motionen röstar JA och den som vill bifalla motionen röstar NEJ. 

Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avgavs 25 JA-röster och 10 NEJ-röster. Ingen avstod. Se 
omröstningsprotokoll på sidan 2. 

Kommunfullmäktige har därmed beslutat att avslå motionen. 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Reservation 
Daniel Kåks (V), Kerstin Starck (V), Allan Mattsson (KL), Per Bengtsson 
(KL), Joakim Svedlund (KL), Inga-Lill Johansson (KL), Pirjo Gustafsson 
(C), Lillemor Gunnarsson (C), Leif Hedlund (C) och Anette Granegärd (C) 
reserverar sig mot beslutet. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
19(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 167 Dnr KS045-24   610 

Behandling av motion om att lägga ner skolutredningen 
 
Sammanfattning 
Marit Andersson (SD) har i en motion lämnat förslag att skolutredningen ska 
läggas ner. 

Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet och föreslår 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen vara 
besvarad med hänvisning till kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 4 
juli 2024. 
Kommunstyrelsen beslutade den 17 september 2024 att föreslå 
kommunfullmäktige att ställa sig bakom förslaget från 
kommunstyrelseförvaltningen. 

Beslutsunderlag 
Motion från Marit Andersson (SD) den 26 januari 2024 
Kommunfullmäktige den 30 januari 2024 § 29 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 4 juli 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 127 

Yrkande 
Marit Andersson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut, 
att motionen ska anses vara besvarad med hänvisning till 
kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 4 juli 2024. 
Ordförande finner att yrkandet bifalles. 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen anses vara besvarad med hänvisning till 
kommunstyrelseförvaltningens yttrande den 4 juli 2024. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
20(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 168 Dnr KS259-22   210 
 Dnr KS387-23   225 

Behandling av motion om solceller på kommunens 
fastigheter 
 
Sammanfattning 
Allan Mattsson (KL) har i en motion den 17 oktober 2022 föreslagit att 
Hedemora kommun ska snabbutreda möjligheter att investera i solceller på 
alla de fastigheter som ägs av kommunen och där det är tekniskt möjligt. I 
samband med att motionen anmäldes som inkommen så lämnade Kerstin 
Lundh (MP) ett tilläggsyrkande som bifölls om att utredningen även ska 
belysa möjligheten att ha solceller på alla hus i Hedemora kommun och även 
klarlägga möjligheten för att ha konstgjorda träd som fungerar som små 
vindkraftverk.  

Den 18 december 2023 inkom Allan Mattsson (KL) med ytterligare en 
motion där han föreslår att kommunfullmäktige ska ta ett beslut om att 
påbörja en flerårig plan för att sätta upp solpaneler och att arbetet med 
uppsättning av solpaneler ska startas med fastigheter där förskolor och skolor 
huserar. 
Kommunstyrelseförvaltningen ser inga hinder att en plan tas fram om 
solenergi och föreslår kommunfullmäktige att: 

1. Motionerna bifalles. 
2. Uppdrag ges till Hedemora Kommunfastigheter AB att ta fram ett 

förslag på hur frågan om solceller på kommunens fastigheter ska 
hanteras. I samband med det ska dialog hållas med kommunens 
miljö- och klimatstrateg. Återrapport i ärendet ska ske till 
kommunstyrelsen den 19 november 2024. 

Kommunstyrelsen beslutade den 17 september 2024 att föreslå 
kommunfullmäktige att ställa sig bakom förslaget från 
kommunstyrelseförvaltningen. 

Beslutsunderlag 
Motion från Allan Mattsson (KL) den 17 oktober 2022 
Kommunfullmäktige den 18 oktober 2022 § 152 
Motion från Allan Mattsson (KL) den 18 december 2023 
Kommunfullmäktige den 30 januari 2024 § 27 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 2 juli 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 128 

Forts. § 168 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
21(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Forts. § 168 

Yrkande 
Ann-Marie S. Carlsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, att 
motionerna ska bifallas och att uppdrag ska ges till Hedemora 
Kommunfastigheter AB ta fram ett förslag på hur frågan om solceller på 
kommunens fastigheter ska hanteras. I samband med det ska dialog hållas 
med kommunens miljö- och klimatstrateg. Återrapport i ärendet ska ske till 
kommunstyrelsen den 19 november 2024. 

Ordförande finner att yrkandet bifalles. 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionerna bifalles. 
2. Uppdrag ges till Hedemora Kommunfastigheter AB ta fram ett 

förslag på hur frågan om solceller på kommunens fastigheter ska 
hanteras. I samband med det ska dialog hållas med kommunens 
miljö- och klimatstrateg. Återrapport i ärendet ska ske till 
kommunstyrelsen den 19 november 2024. 

  

Utdrag till 
Hedemora Kommunfastigheter AB 
Miljö- och klimatstrateg 
Uppdragsbevakningen 
 

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
22(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 169 Dnr KS020-24   001 

Behandling av motion om alternativ politisk 
organisation 
 
Sammanfattning 
Ronnie Sundqvist (KD) har i en motion föreslagit att kommunfullmäktige ser 
över möjligheterna till en förändring av den politiska organisationen för att 
åstadkomma en ekonomisk besparing. 

Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet och föreslår 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen vara 
besvarad med hänvisning till förvaltningens yttrande den 5 september 2024. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde den 17 september 2024 yrkade Lennart 
Mångs (M) att kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige att avslå 
motionen. Ordförande fann att yrkandet bifölls. 

Beslutsunderlag 
Motion från Ronnie Sundqvist (KD) den 9 januari 2024 
Kommunfullmäktige den 30 januari 2024 § 28 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 5 september 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 129 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
23(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 170 Dnr KS163-23   370 

Behandling av motion om att Hedemora kommun ska 
använda sitt veto att säga nej vid varje ansökan om 
vindkraft 
 
Sammanfattning 
Marit Andersson (SD) och Madeleine Gray (KD) har i en motion föreslagit 
att Hedemora kommun ska använda sitt veto att säga nej vid varje ansökan 
om vindkraft. 

Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet och föreslår 
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad med hänvisning till 
förvaltningens yttrande den 5 september 2024. 
Vid kommunstyrelsens sammanträde den 17 september 2024 yrkade Lennart 
Mångs (M) att kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige att avslå 
motionen och Marit Andersson (SD) yrkade att kommunstyrelsen skulle 
föreslå kommunfullmäktige att bifalla motionen. Ordförande ställde 
yrkandena mot varandra och fann att Lennart Mångs (M) yrkande bifölls. 
Marit Andersson (SD) och Madeleine Gray (KD) reserverade sig mot 
beslutet. 

Beslutsunderlag 
Motion från Marit Andersson (SD) och Madeleine Gray (KD) den 24 april 
2023 
Kommunfullmäktige den 25 april 2023 § 116 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 5 september 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 130 

Yrkande  
Marit Andersson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Britt-Inger Remning (M) yrkar bifall kommunstyrelsens förslag, att 
motionen ska avslås. Lennart Mångs (M) instämmer i yrkandet 

Ordförande ställer yrkandena mot varandra och finner att motionen ska 
avslås. 

Omröstning begärs. 

 

 

Forts. § 170 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
24(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Forts. § 170 

Beslutsgång 
Ordförande presenterar ett förslag till beslutsgång som godkänns. Den som 
vill avslå motionen röstar JA och den som vill bifalla motionen röstar NEJ. 

Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avgavs 28 JA-röster och 7 NEJ-röster. Ingen avstod. Se 
omröstningsprotokoll på sidan 2. 

Kommunfullmäktige har därmed beslutat att avslå motionen. 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Reservation  
Marit Andersson (SD), Åke Törnqvist (SD), Gunilla Myrzell (SD), Ylva 
Lundberg (SD), Göran Wennerström (SD), Ulf Bertilsson (SD) och 
Madeleine Gray (KD) reserverar sig mot beslutet. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
25(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 171 Dnr KS167-23   111 

Behandling av motion om att anordna en 
folkomröstning om vindkraft efter att en vindbruksplan 
är färdigställd 
 
Sammanfattning 
Marit Andersson (SD) och Madeleine Gray (KD) har i en motion föreslagit 
att när vindbruksplanen är färdigställd så ska kommunfullmäktige besluta att 
Hedemora kommun ska anordna en folkomröstning angående vindkraft. 

Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet och föreslår 
kommunfullmäktige anse motionen vara besvarad med hänvisning till 
förvaltningens yttrande den 5 september 2024. 
Vid kommunstyrelsens sammanträde den 17 september 2024 yrkade Lennart 
Mångs (M) att kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige att avslå 
motionen och Marit Andersson (SD) yrkade att kommunstyrelsen skulle 
föreslå kommunfullmäktige att bifalla motionen. Ordförande ställde 
yrkandena mot varandra och fann att Lennart Mångs (M) yrkande skulle 
bifallas. Omröstning begärdes och efter röstningsresultatet 9 för Lennart 
Mångs (M) yrkande och 2 för Marit Anderssons (SD) yrkande, hade 
kommunstyrelsen beslutat att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 
Marit Andersson (SD) och Madeleine Gray (KD) reserverade sig mot 
beslutet. 

Beslutsunderlag 
Motion från Marit Andersson (SD) och Madeleine Gray (KD) den 25 april 
2023 
Kommunfullmäktige den 25 april 2023 § 117 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 5 september 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 131 

Yrkande 
Marit Andersson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Lennart Mångs (M) yrkar bifall kommunstyrelsens förslag, att motionen ska 
avslås. Pirjo Gustafsson (C) instämmer i yrkandet. 

Ordförande ställer yrkandena mot varandra och finner att motionen ska 
avslås. 

Omröstning begärs. 

Forts. § 171 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
26(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Forts. § 171 

Beslutsgång 
Ordförande presenterar ett förslag till beslutsgång som godkänns. Den som 
vill avslå motionen röstar JA och den som vill bifalla motionen röstar NEJ. 

Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avgavs 28 JA-röster och 7 NEJ-röster. Ingen avstod. Se 
omröstningsprotokoll på sidan 2. 

Kommunfullmäktige har därmed beslutat att avslå motionen. 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Reservation  
Marit Andersson (SD), Åke Törnqvist (SD), Gunilla Myrzell (SD), Ylva 
Lundberg (SD), Göran Wennerström (SD), Ulf Bertilsson (SD) och 
Madeleine Gray (KD) reserverar sig mot beslutet. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
27(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 172 Dnr KS312-23   370 

Behandling av motion om regel på säkerhetsavstånd 
mellan vindkraftverk och bostadsfastighet 
 
Sammanfattning 
Marit Andersson (SD) m.fl. och Ronnie Sundqvist (KD) har i en motion den 
17 oktober 2023 lämnat förslag att ställa krav på utökat skyddsavstånd 
mellan bostäder och vindkraftverk. I vindbruksplanen används 
skyddsavståndet 800m som är i enlighet med Energimyndighetens 
rekommendation. Motionen pekar på att många kommuner infört ett 
generellt skyddsavstånd om tio gånger vindkraftsverkens höjd. 

Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrandet över motionen och 
bedömer att det inte finns ett behov av ett utökat skyddsavstånd i 
vindbruksplanen. Planen syftar till att fördjupa kunskapen om de områden 
som har potential för vindkraft och lyfta de konflikter som finns lokalt. Detta 
ger en vägledning till vad som är ett lämpligt skyddsavstånd vilket varierar 
från område till område. Skyddsavståndet ska också utredas i detalj vid 
vindkraftsbolagens tillståndsansökan då de tar fram bullermätningar och 
siktanalyser. Ett skyddsavstånd om tio gånger vindkraftsverkens höjd skulle i 
praktiken stoppa alla möjligheter till utbyggnad av vindkraftsparker i 
kommunen. Kommunstyrelseförvaltningen har lämnat ett yttrande i ärendet 
och föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen med hänvisning till 
förvaltningens yttrande. 

Kommunstyrelsens strategiutskott behandlade ärendet den 9 september 2024 
och efter en omröstning så beslutade strategiutskottet att föreslå 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. Marit 
Andersson (SD) reserverade sig mot beslutet. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde den 17 september 2024 yrkade Lennart 
Mångs (M) att kommunstyrelsen skulle föreslå kommunfullmäktige att avslå 
motionen och Marit Andersson (SD) yrkade att kommunstyrelsen skulle 
föreslå kommunfullmäktige att bifalla motionen. Ordförande ställde 
yrkandena mot varandra och fann att Lennart Mångs (M) yrkande skulle 
bifallas. Omröstning begärdes och efter röstningsresultatet 9 för Lennart 
Mångs (M) yrkande och 2 för Marit Anderssons (SD) yrkande, hade 
kommunstyrelsen beslutat att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 
Marit Andersson (SD) och Madeleine Gray (KD) reserverade sig mot 
beslutet. 

 

Forts. § 172 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
28(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Forts. § 172 

Beslutsunderlag 
Motion från Marit Andersson (SD) m.fl. och Ronnie Sundqvist (KD) den 17 
oktober 2023  
Kommunfullmäktige den 17 oktober 2023 § 239  
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 28 augusti 2024 
Kommunstyrelsens strategiutskott den 9 september 2024 § 57 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 132 

Yrkande 
Marit Andersson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Lennart Mångs (M) yrkar bifall kommunstyrelsens förslag, att motionen ska 
avslås. 

Ordförande ställer yrkandena mot varandra och finner att motionen ska 
avslås. 

Omröstning begärs. 

Beslutsgång 
Ordförande presenterar ett förslag till beslutsgång som godkänns. Den som 
vill avslå motionen röstar JA och den som vill bifalla motionen röstar NEJ. 

Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avgavs 27 JA-röster och 8 NEJ-röster. Ingen avstod. Se 
omröstningsprotokoll på sidan 2. 

Kommunfullmäktige har därmed beslutat att avslå motionen. 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Reservation  
Marit Andersson (SD), Åke Törnqvist (SD), Gunilla Myrzell (SD), Ylva 
Lundberg (SD), Göran Wennerström (SD), Ulf Bertilsson (SD), Madeleine 
Gray (KD) och Per Bengtsson (KL) reserverar sig mot beslutet. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
29(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 173 Dnr KS247-24   003 

Riktlinje för medborgarskapsceremonier 
 
Sammanfattning 
Av 29 § lag (2001 :82) om svenskt medborgarskap (medborgarskapslagen) 
framgår att varje kommun minst en gång per år ska anordna en ceremoni för 
nya svenska medborgare. 

Syftet med att anordna en medborgarskapsceremoni är för att fira nya 
svenska medborgare och deras medborgarskap samt signalera 
medborgarskapets tyngd och betydelse. Medborgarskapet representerar det 
formella medlemskapet i det svenska samhället och är en grund för 
demokratin. Syftet är vidare att stärka de nya medborgarnas känsla av 
samhörighet med Sverige och bidra till att de känner att de betraktas som 
svenskar och att de accepteras fullt ut av samhället. Medborgarskapet 
innebär en rätt att på ett fullvärdigt sätt delta i det svenska samhällets 
intressegemenskap. 

Då en medborgarskapsceremoni är ett högtidligt arrangemang som ska 
signalera medborgarskapets tyngd och betydelse samt stärka 
medborgarskapets status som ett led i integrationsprocessen in i det svenska 
samhället, föreslås att ceremonin genomförs i kommunfullmäktige och att 
det är kommunfullmäktiges ordförande som bjuder in de nya svenska 
medborgarna. Medborgarskapsceremonierna ska förberedas och genomföras 
i enlighet med förslag till Riktlinje för medborgarcermonier. Vidare förslås 
att kommunfullmäktiges presidium får ansvaret för att anordna 
medborgarskapsceremonierna i Hedemora kommun i enlighet med förslag på 
revidering av Arbetsordning för kommunfullmäktige. 

Kommunstyrelsen beslutade den 17 september 2024 att föreslå 
kommunfullmäktige att: 

1. anta presenterad revidering av Arbetsordning för 
kommunfullmäktige. 

2. anta Riktlinje för medborgarskapsceremonier. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande från kommunstyrelseförvaltningen den 14 augusti 2024 
Kommunstyrelsen den 17 september 2024 § 133 
 
 
Forts. § 173 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
30(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Forts. § 173 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige antar presenterad revidering av Arbetsordning 

för kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige antar Riktlinje för medborgarskapsceremonier. 

  

Utdrag till 
Författningssamlingen 

 

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
31(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 174 Dnr KS286-24   700 

Anmälan av motion om att genomföra en extern 
revision av omsorgsförvaltningen i Hedemora kommun 
 
Sammanfattning 
Följande motion av Marit Andersson (SD) anmäls: 

”Vi inser att det inte finns plats i budget 2025 för detta. Men situationen i 
omsorgen i Hedemora är undermålig och alla typer av åtgärder krävs för att 
säkra en tillförlitlig och säker omsorg. Sverigedemokraterna vill därmed 
tillsätta en extern revision av omsorgen i Hedemora kommun för att få ökad 
förståelse för rådande situation där kommunen uppenbarligen inte agerar för 
brukarnas bästa. Den externa revisionen hade med en opartisk metod 
granskat och kontrollerat Hedemora kommuns omsorg för att hitta brister 
och ge klarhet i rådande förhållanden av omsorgens arbetsmetoder, 
systematiska arbetssätt, rutiner samt ledarskap. Den externa revisionen bör 
upphandlas och finnas med i budget 2026 för att säkerställa att åtgärder kan 
införas så snart som möjligt som en följd av den externa revisionen. 

Fullmäktige uppmanar omsorgsnämnden att ge total insyn i verksamheten 
och till fullo samarbeta med den part som tilldelas uppdraget att genomföra 
den externa revisionen. Utifrån ovanstående föreslår Sverigedemokraterna 
kommunfullmäktige att besluta följande: 

Att uppdra omsorgsnämnden att inför budget 2026 införa och upphandla en 
extern revision av Hedemora kommuns omsorgsförvaltning för att hitta 
brister och ge klarhet i rådande förhållanden av omsorgens arbetsmetoder, 
systematiska arbetssätt, rutiner samt ledarskap.” 

Kommunsekreteraren har remitterat motionen till omsorgsnämnden. 

Beslutsunderlag 
Motion från Marit Andersson (SD) den 3 september 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av åtgärden, att kommunsekreteraren har 
remitterat motionen till omsorgsnämnden. 

  

Utdrag till 
Omsorgsnämnden 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
32(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 175 Dnr KS308-24   610 

Anmälan av motion om att ta fram en skolplan 
 
Sammanfattning 
Följande motion av Lillemor Gunnarsson (C) anmäls: 

”Under lång tid har frågan om hur Hedemora kommuns skolorganisation ska 
se ut, behandlats som enbart en budgetfråga. Det är inte hållbart, när förslag 
väcks som drabbar många av våra invånare bara för att ekonomin inte går 
ihop. Det måste till en långsiktig, hållbar skolplan som har förankring hos 
medborgarna, alla politiska partier, näringsliv m.fl.  

Inte några kortsiktiga förslag för att nå budget i balans. Får vi till en 
långsiktig skolplan som så många som möjligt kan stå bakom så blir även 
den ekonomiska planeringen enklare. Då finns svart på vitt vad som är 
prioriterat i den kommunala budgeten. Att ta fram en skolplan är ingen lätt 
uppgift. Det är ett stort arbete som involverar många olika perspektiv och 
åsikter men som kan ge en slutprodukt som gör att alla vet vad som händer 
framöver gällande skolorganisationen. 

Därför föreslår Centerpartiet fullmäktige:  

1. Att snarast ta beslut om att ta fram en skolplan för Hedemora 
kommun som åtminstone räcker till 2040. I planen ska olika 
perspektiv beaktas, exempelvis näringsliv, bostadsmarknad  

2. Att i arbetet med att ta fram skolplanen ska vårdnadshavare, elever, 
föreningar, skolpersonal, näringslivsföreträdare, politiker från alla 
partier, kommunala bolagen och övriga intressegrupper involveras.  

3. Att fullmäktige utser en ansvarig tjänsteperson, förslagsvis från 
kommunstyrelseförvaltningen, att leda arbetet och att desamma 
återkommande rapporterar till fullmäktige hur arbetet framskrider.” 

Kommunsekreteraren har remitterat motionen till bildningsnämnden. 

Beslutsunderlag 
Motion från Lillemor Gunnarsson (C) den 12 september 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av åtgärden, att kommunsekreteraren har 
remitterat motionen till bildningsnämnden. 

  

Forts. § 175 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
33(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Forts. § 175 

Utdrag till 
Bildningsnämnden 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
34(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 176 Dnr KS292-24   009 

Anmälan av interpellation om behandlingen av 
motioner 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Allan Mattsson (KL) ställd till kommunstyrelsens 
ordförande Lennart Mångs (M) anmäls: 

”Oppositionens enda möjlighet att bedriva politik i kommunen är att skriva 
motioner. Vid en genomgång av inkomna motioner sedan 2013, kan 
konstateras att det skrivits många motioner, närmare bestämt 182 st. 

Den äldsta obehandlade motionen skrevs 2016, för 8 år sedan! De senaste 
två åren i denna mandatperiod har oppositionen skrivit 34 motioner. Av 
dessa har 23 motioner överhuvudtaget inte behandlats! 7 motioner har 
avslagits och 3 har bifallits. 

Jag frågar KSO: Är det någon idé att skriva motioner när de hamnar i nån 
byrålåda?” 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Allan Mattsson (KL) den 6 september 2024 
Svar på interpellation från Lennart Mångs (M) den 30 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas och 
interpellationen besvaras på dagens sammanträde. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
35(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 177 Dnr KS339-24   431 

Anmälan av interpellation om rening av Brunnsjön 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Lillemor Gunnarsson (C) ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Lennart Mångs (M) anmäls: 

”Hur ser projekten för rening av Brunnsjön ut? Jag vet att det finns förslag 
på åtgärder och de kanske ska prövas i verkligheten. I nuläget planeras nya 
tomter vid västkusten, det är självklart viktigt att Brunnsjön blir tjänlig och 
badbar igen.  I annat fall så lockas nog inte så många till att bygga ett hus 
där!” 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lillemor Gunnarsson (C) den 27 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas och att den 
besvaras vid ett senare tillfälle. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
36(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 178 Dnr KS340-24   310 

Anmälan av interpellation om åtgärdsplan för vägar i 
Hedemora kommun 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Lillemor Gunnarsson (C) ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Lennart Mångs (M) anmäls: 

”Finns det en plan för åtgärder av våra vägar i Hedemora kommun? Det är 
ett flertal vägar som verkligen behöver en upprustning.” 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lillemor Gunnarsson (C) den 27 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas och att den 
besvaras vid ett senare tillfälle. 

  

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
37(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 179 Dnr KS341-24   430 

Anmälan av interpellation om plan för skog- och 
grönyteskötsel 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Lillemor Gunnarsson (C) ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Lennart Mångs (M) anmäls: 

”Hur ser rutinerna ut för gallring och klippning av kommunens skog och 
grönytor? Under 2024 har stora områden växt igen, slänter och mindre leder 
är helt igenväxta. Tyvärr ser många delar av kommunen inte så inbjudande 
ut.” 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lillemor Gunnarsson (C) den 27 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas och att den 
besvaras vid ett senare tillfälle. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
38(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 180 Dnr KS342-24   312 

Anmälan av interpellation om gång- och cykelvägen 
utmed Prästhyttevägen i Hedemora 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Lillemor Gunnarsson (C) ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Lennart Mångs (M) anmäls: 

”Finns det någon plan att föra dialog med Trafikverket i syfte att förlänga 
gång-och cykelvägen utmed Prästhyttevägen i Hedemora. Vi har många 
skolbarn som går efter denna väg för att utöva aktiviteter på 
Brunnsjöberget.” 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lillemor Gunnarsson (C) den 27 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas och att den 
besvaras vid ett senare tillfälle. 

  



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
39(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 181 Dnr KS343-24   314 

Anmälan av interpellation om plan för snöröjning 
Sammanfattning 
Följande interpellation av Lillemor Gunnarsson (C) ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Lennart Mångs (M) anmäls: 

”Hur ser det ut med kommande vinters planering för snömassor? Föregående 
vinter väckte mycket klagomål från Svedjan-och västkusten. Förorenad snö 
hör absolut inte hemma vid en sjö!”    

Beslutsunderlag 
Interpellation från Lillemor Gunnarsson (C) den 27 september 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas och att den 
besvaras vid ett senare tillfälle. 

  

 

 

 

 

 

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
40(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 182  

Anmälan av medborgarinitiativ 
Sammanfattning 
Följande medborgarinitiativ anmäls som inkomna för perioden 2024-08-29--
2024-09-23: 

a) KS288-24 828 Medborgarinitiativ om en inomhus 
aktivitetspark/skatepark 

b) KS289-24 332 Medborgarinitiativ om solskydd i Sveaparken 

c) KS307-24 431 Medborgarinitiativ om vattenprover på sjön Munken 

d) KS317-24 828 Medborgarinitiativ om att flytta Klosterhallen till 
Hedemorabygdens ridklubb i Hamre 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning har ledamöterna i fullmäktige 
möjlighet att utifrån inlämnade förslag, stödja förslaget genom att skriva en 
motion i ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
Underlag över inkomna medborgarinitiativ för perioden 2024-08-29--2024-
09-23 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av inkomna medborgarinitiativ för 
perioden 2024-08-29--2024-09-23. 
  

Utdrag till 
Förslagsställare 

 

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
41(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 183 Dnr KS187-24   023 

Val av ledamot i omsorgsnämnden  
Sammanfattning 
Gunilla Berg (KD) har av kommunfullmäktige beviljats befrielse från 
uppdraget som ledamot i omsorgsnämnden. Val av ny ledamot ska därmed 
förrättas.  

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Gunilla Berg (KD) den 7 maj 2024 
Kommunfullmäktige den 18 juni 2024 § 132 

Kommunfullmäktiges beslut 
Till ny ledamot i omsorgsnämnden för tiden fram till den 31 december 2026, 
väljs Gunilla Berg (KD). 

  

Utdrag till 
Gunilla Berg 
Omsorgsnämnden 
Löneförvaltningen 
Matrikel 

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
42(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 184 Dnr KS188-24   023 

Val av ledamot i omsorgsnämnden  
Sammanfattning 
Marit Andersson (SD) har av kommunfullmäktige beviljats befrielse från 
uppdraget som ledamot i omsorgsnämnden. Val av ny ledamot ska därmed 
förrättas. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Marit Andersson (SD) den 7 maj 2024 
Kommunfullmäktige den 18 juni 2024 § 133 

Kommunfullmäktiges beslut 
Till ny ledamot i omsorgsnämnden för tiden fram till den 31 december 2026, 
väljs Mats Haglöf (SD). 

  

Utdrag till 
Mats Haglöf 
Omsorgsnämnden 
Löneförvaltningen 
Matrikel 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
43(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 185 Dnr KS189-24   023 

Val av ersättare i omsorgsnämnden  
Sammanfattning 
Monika Persson (KD) har av kommunfullmäktige beviljats befrielse från 
uppdraget som ersättare i omsorgsnämnden. Val av ny ledamot ska därmed 
förrättas. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Monika Persson (KD) den 7 maj 2024 
Kommunfullmäktige den 18 juni 2024 § 134 

Kommunfullmäktiges beslut 
Till ny ersättare i omsorgsnämnden för tiden fram till den 31 december 2026, 
väljs Monika Persson (KD). 

  

Utdrag till 
Monika Persson 
Omsorgsnämnden 
Löneförvaltningen 
Matrikel 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
44(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 186 Dnr KS190-24   023 

Val av ersättare i omsorgsnämnden  
Sammanfattning 
Ulf Bertilsson (SD) har av kommunfullmäktige beviljats befrielse från 
uppdraget som ersättare i omsorgsnämnden. Val av ny ledamot ska därmed 
förrättas. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Ulf Bertilsson (SD) den 7 maj 2024 
Kommunfullmäktige den 18 juni 2024 § 135 

Kommunfullmäktiges beslut 
Till ny ersättare i omsorgsnämnden för tiden fram till den 31 december 2026, 
väljs Ylva Lundberg (SD). 

  

Utdrag till 
Ylva Lundberg 
Omsorgsnämnden 
Löneförvaltningen 
Matrikel 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
45(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 187 Dnr KS012-23   023 

Val av ersättare i bildningsnämnden 
Sammanfattning 
Åsa Ljungqvist (M) har av kommunfullmäktige beviljats befrielse från 
uppdraget som ledamot i bildningsnämnden. Ersättaren Tommy Matsson 
(M) valdes in som ny ledamot. Val av ny ersättare ska därmed förrättas. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Åsa Ljungqvist (M) den 2 januari 2024 
Kommunstyrelsen den 16 januari 2024 § 21 
Kommunfullmäktige den 30 januari 2024 § 35 

Kommunfullmäktiges beslut 
Till ny ersättare i bildningsnämnden för tiden fram till den 31 december 
2026, väljs Kerstin Lundh (S). 

  

Utdrag till 
Kerstin Lundh 
Bildningsnämnden 
Löneförvaltningen 
Matrikel 

 

 

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
46(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 188  

Delgivningar  
Följande delgivningar presenteras: 

a) KS287-24 023 Beslut från Länsstyrelsen Dalarna om efterträdarval 
efter Erica Drugge (C). Ny ledamot Pirjo Gustafsson (C) och ny 
ersättare Ida Kortesmäki (C). 

b) KS319-24 023 Beslut från Länsstyrelsen Dalarna om efterträdarval 
efter Tommy Nilsson (SD). Ny ledamot Petra Rosander (SD) och ny 
ersättare Håkan Bäckvall (SD). 

c) Anteckningar från KF-presidiets beredningsmöte den 20 september 
2024 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige har tagit del av informationen.  
  

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
47(47) 

Sammanträdesdatum 
2024-10-01 

 
 

  
  

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 189  

Avslutande av kommunfullmäktiges sammanträde 
 
Mötet avslutas av ordförande. 
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